
Beszámoló a VNKKFT 2015 december 17-i üléséről 
 
 

Kedves Tisztségviselők és Kedves Kollégák! 
 
Szeretnénk tájékoztatni Benneteket az FB mai üléséről. Az ülés határozatképes volt, a MÁV 
Zrt és a Vasutasok Szakszervezetének képviselője nem tudott jelen lenni. 
 
A bizottság a mai napon a következő témákról tárgyalt. 

 Határozott a Felügyelő Bizottság ügyrendjének módosításáról (technikai kérdések) 

 Megvizsgálta és elfogadta a Kft. első ¾ évi üzleti terveinek megvalósítását és terveit 
az év hátra lévő részére. 
Ebben a szekcióban hangzott el Dr. Hajdú János FB tag (egyben foglalkozás 
egészségügyi orvos) javaslata, hogy a Kft. Ügyvezető Igazgatója és az MNV Zrt. 
képviselője (egyben FB elnök) a Szerencsejáték Zrt. igazgatásával tárgyalást 
kezdeményezzen, hogy a menedzser szűréseket ne vigyék más szolgáltatóhoz, ha az 
alap ellátást nálunk kapják, mert ez jelentős bevételi forrás lehet. 

 Meghallgatta és elfogadta a beszámolót a taggyűlés éves határozatainak 
végrehajtásáról, és a 2014 II. félévétől indult és lezajlott közbeszerzésekről 

 Örömmel láthattuk a számadatok alapján is, hogy Társaságunk likviditási mutatói jók, 
magyarul a Cég stabil és fejlődő pályán van, ami az infrastrukturális és működtetési 
hátterét illeti. Enyhe mínuszos szaldónk - a helyi iparűzési adó alól való mentesség 
következményével - egyenlőre még kedvező is. 

 
Ami igazán érdekes lehet számotokra, az az „Egyéb” napirendi pontok közt hangzott el, és 
amely kérdéseket mi, mint a dolgozói oldal FB képviselői vetettünk fel. Ezek a következők: 

 A bérleti díj kérdése, ami még mindig tárgyalás alatt van. Az örök kérdés: miért 
fizetünk a saját tulajdonosainknak azért, hogy nekik dolgozunk?  
Úgy tűnik, van előre mozdulás a témában, de lassú a bürokrácia. Már a második 
előterjesztést adta be a Kft. Vezetése minden szükséges dokumentummal együtt, de az 
MNV Zrt jogászai eddig mindig kifogásoltak valamit. Most épp azon „kötekednek” 
mivel tudjuk igazolni, hogy valóban közfeladatot látunk el. Erre az elképesztő 
arroganciára nincs mit mondanunk. Illetve lesz! 
Január folyamán személyes egyeztetésre kerül sor a kérdésben, és reméljük elérjük 
végre ennek a gyalázatnak az eltörlését!  
Az EDOSZ jelen lévő képviselője jelezte, hogy a kérdést ezzel párhuzamosan 
személyesen is a legmagasabb fórumokon viszi tovább, amíg nem lesz eredmény. 

 A Központi Üzemi Tanácson egyetértésben elhangzottak szerint ismét jeleztük Kft 
Vezetése és egyúttal a tulajdonosi képviselők felé, hogy minimum 5 %-os béremelést 
kérünk a dolgozók számára a 2016-os évben. 
Kiemeltük, hogy ezt nem csak az egészségügyi dolgozók, hanem a gazdasági és egyéb 
részlegeken dolgozók számára éppúgy kritikusnak tartjuk, mert mi nem úgy érezzük, 
hogy nincs infláció évek óta. 
Válaszként megtudtuk, hogy ehhez úgynevezett ’kivételes minisztériumi engedély’ 
szükséges és csak akkor valósítható meg, ha ki tudja mutatni az Ügyvezetés, hogy az 
emeléshez szükséges tartalékokat ki tudja gazdálkodni.  



Az Ügyvezető Igazgató Úr ígéretet tett, hogy ezt a kérvényt megfogalmazzák, és 
beadják, amint konkrét számadatokat látnak az év lezárásáról. Ez január 15 után tud 
realizálódni. 
Reménykedésre adhat okot, hogy kormányzati szinten ágazati béremelést és 
minimálbér emelést is rebesgetnek, de ezek egyenlőre nem hivatalos információk 

 Feltettük a kérdést, hogy a tulajdonosaink megalakulásunk óta miért nem támogatják a 
működésünket és fenntartásunkat anyagilag, de erre azt a választ kaptuk, hogy nekik 
csak az alapítói tőkét kellett garantálni, mást nem.  

 Felmerült az egynapos sebészet kérdése, ami vonzóbbá tehetné profilunkat, de sajnos 
azt csak a jelenlegi volumen korlát rovására lehetne megtenni, és külső kezdeti tőke 
nélkül ezt nem tudjuk kivitelezni. Tartós TVK növelés esetén (ami minisztériumi 
hatáskör) és egy 100 milliós tulajdonosi befektetéssel (ami viszont Tulajdonosaink évi 
összes költségvetésében elenyésző összeg!) el lehetne indítani, de egyikre sincs kilátás 
jelen pillanatban. 

 Már egy előző bizottsági ülésen is felvetettük, hogy növelhetné árbevételeinket, és 
bértömeg növelő tényező lehetne, ha több országos cég fogl.eü. ellátását is 
végezhetnénk. Ebben megkértük az MNV Zrt képviselőit, hogy a hozzájuk tartozó 
számos országos méretű cég vezetőivel való tárgyalásban segítsenek. Miért vinnék 
máshová tulajdonosaink azt a tőkét, amit „belül” is elkölthetnek? 
A tárgyalások mielőbbi összehozására az MNV Zrt képviselőjétől ígéretet kaptunk. 

 
Reméljük, hogy mire sorainkat olvassátok, a 13. havi bér első fele már realizálódott a 
számlátokon. Kérdés, vagy panasz esetén forduljatok hozzánk bizalommal, hogy 
hatékonyabban és napra készen képviselhessünk benneteket! 
 
Áldott Ünnepeket kívánva: 
 
Bálint Éva és Dr. Hajdú János, FB tagok 
 


